聖依納爵小堂 提供網上中文及英文主日彌撒服務 (暫停「公開」彌撒期間)

主內弟兄姊妹:

基督的平安!

因應香港教區於 2022 年 1 月 7 日發出最新「教區防疫新牧民措施」及配合九龍華仁書院防疫安排,聖依納爵小堂由 1 月 10 日起,暫停開放及所有「公開」彌撒及活動,直至另行通知。

「教區防疫新牧民措施」建議:

- 「信友可採用下列方式替代參與主日彌撒的本份——
 - A. 觀看任何網上直播或重温的主日彌撒(如教區網站 catholic.org.hk 及公教報網站 http://kkp.org.hk/node/21143)及神領聖體;或
 - B. 反省主日彌撒經文、閱讀聖經或誦念玫瑰經。

另外,信友可善用網上服務,例如網上平日彌撒、信仰培育資訊及其他神業,如晨禱、玫瑰經、三鐘經等(參見以上網站)。」

聖依納爵小堂於暫停「公開」彌撒期間,**將會提供網上中文及英文主日彌撒服** 務。網上主日彌撒時間如下:

上午九時正 (中文) 上午十時三十分 (英文)

教友可透過小堂網頁及以下網址,參與網上主日彌撒:

http://stignatiuschapel.org https://www.facebook.com/ignatius.chapel.hk

上述服務,將於香港教區公佈聖堂可以恢復「公開」彌撒後停止。請各位弟兄姊妹在此抗疫期間,保持與主相遇;並關懷身邊有需要人士。

祝各位平安,天主保佑!

耶穌會 聖依納爵小堂 2022年1月8日

St Ignatius Chapel Chinese and English Sunday Mass Online Service (during the suspension period)

Dear Brothers and Sisters

Peace of Christ

In compliance with the precautionary measures from the Diocese on 7th January 2022 regarding the COVID-19 and the guidelines of Wah Yan College, Kowloon, **our Chapel and all public Masses and communal religious rites in this Chapel are suspended from 10th January 2022 until further notice.**

The faithful may choose one of the following alternatives to attending Sunday Mass:

- A. Taking part in a Sunday Mass online (e.g. the diocesan website https://catholic.org.hk) and receiving Holy Communion spiritually; or
- B. Reflecting on the Sunday Liturgical text, reading the Bible or saying the Rosary.

The faithful can also avail themselves of various online services, such as daily Masses, formation programmes and other spiritual exercises, such as daily morning prayer, Rosary and Angelus, by visiting the above-mentioned website.

During the suspension period, St Ignatius Chapel will also provide both Chinese and English Sunday Mass online service. Schedule of the service is as follows:

Chinese mass - 9:00 am, English mass - 10:30 am

Faithful can attend the service at

http://stignatiuschapel.org https://www.facebook.com/ignatius.chapel.hk

The web service will last until further notice.

Please keep praying to God and showing care to the needy. God bless.

St. Ignatius Chapel, Society of Jesus. 2022 January 8th